
ميوه فروش��ان ما س��الانه با افزايش چن��د برابري 
ع��وارض ش��هرداري و ماليات مواجه هس��تند اما 
وانت بارها ماليات و ع��وارض پرداخت نمي كنند و 
همين امر باعث شده است كه در چارچوب قانوني 
تنظيم ب��ازار عم��ل نكنند. همچنين ب��دون هيچ 
گونه نظارتي و استفاده غيرمجاز از معابر، علاوه بر 
ايجاد ترافيك، بهداشت محيط شهري را با ريختن 
ضايعات به خطر اندازند. بر اين اساس ميوه فروشان 
خواستار ساماندهي اين گونه كسبه در محل هاي 
مناسبي هستند تا از بروز بس��ياري از فعاليت هاي 
سوء جلوگيري ش��ود. محمدعلي محمدي، رئيس 
اتحاديه فروشندگان ميوه و تره بار اراك در اين باره 

گفت: حدود يك س��ال و چهار ماه است كه با تمام 
ارگان هاي مرتبط درباره جمع آوري دستفروش ها 
و وانت بارهاي مي��وه فروش به بح��ث و گفت وگو 
نشسته ايم اما تاكنون نتيجه اي حاصل نشده است. 
وي با بيان اينكه بالغ بر 700 نفر در اين رسته عضو اين 
اتحاديه هستند، افزود: صداي اعضاي اتحاديه در آمده 
است، چراكه وانت بارها بدون پرداخت حق عضويت 
و ماليات و ع��وارض در جاي جاي اين ش��هر بدون 
داشتن هيچ كدام از اين دغدغه ها به راحتي كاسبي 
مي كنند و اين در صورتي است كه ميوه فروشاني كه 
پروانه كسب دارند و عضو اين اتحاديه هستند از اين 
پرداختي ها معاف نيستند. محمدي ادامه داد: ما به 

دنبال اين نيستيم كه ماشين هاي ميوه فروش را از 
نان خوردن بيندازيم، بلك��ه مي توان چند جاي اين 
شهر را به صورت بازار روز در نظر گرفت تا وانت بارها 
در آن مكان ساماندهي ش��وند. از سويي ديگر منبع 
درآمدي براي شهرداري هم محسوب مي شود. رئيس 
اتحاديه فروشندگان ميوه و تره بار اراك ضمن تأكيد بر 
برخي سوء استفاده هاي وانت بارها و انجام رفتارهاي 
نادرس��ت از جمله مواد فروش��ي گفت: برخي سوء 
رفتارهايي كه وانت بارها انجام مي دهند گاهي به نام 
اعضاي اين اتحاديه رقم مي خورد. به گفته محمدي 
تعداد 600 باب واح��د ميوه فروش��ي داراي پروانه 
كسب در اراك فعاليت دارند كه از اين تعداد يكصد 

واحد گل فروشي هستند. وي با اشاره به اينكه يكصد 
واحد ميوه فروشي ديگر در دست اقدام است، گفت: 
با ساماندهي دستفروشان و وانت بارها افزايش تعداد 
واحدهاي ميوه فروشي در اين رسته صنفي مشكلي 
را ايجاد نخواهد كرد. رئيس اتحاديه فروشندگان ميوه 
و تره بار اراك افزود: اراك يك كلانشهر است و حضور 
وانت بارها بر سر هر كوچه و چهارراه، چهره اين شهر 

را زشت كرده است. 
  جولان 300 وانت بار ميوه فروش در اراك

محمدي با اشاره به جولان حدود 300 وانت بار ميوه 
فروش در كلانشهر اراك گفت: وانت بارها در گذشته 
يك رقم ميوه را عرضه مي كردند اما امروزه اقدام به 
فروش و عرضه چندين رقم ميوه مي كنند و توجهي 

به موازين بهداشتي نمي كنند. 
وي افزود: تا حدي كه ديده مي شود اين وانت بارها 
و دستفروشان، سبزيجات را روي زمين مي ريزند و 
به دست مشتري مي دهند در حالي كه اگر بهداشت 
چنين مورد غيربهداشتي را از مغازه دار ببيند سريع 
برخورد مي كند. رئيس اتحاديه فروشندگان ميوه 
و تره ب��ار اراك ادام��ه داد: وانت باره��ا تنها ماليات 
خودرو را مي پردازند در صورتي كه از ماليات فروش 
ميوه معاف نيستند و دغدغه اي از اين بابت ندارند. 
محمدي ضمن اش��اره به اينكه س��ال به س��ال به 
ماليات ها افزوده مي ش��ود، گفت: هر ساله بسته به 
محل كس��ب، معادل 10 تا 15 درصد به ماليات ها 
اضافه مي ش��ود. وي افزود: از هر واحد ميوه فروشي 
حداقل پنج تا شش خانواده ارتزاق مي كنند از سويي 
ديگر حدود سه كارگر نيز در اين مغازه ها مشغول 
به كار هس��تند و مغازه دار علاوه بر پرداخت حقوق 
و مزاياي آنها ماليات هم بايد بپ��ردازد در صورتي 
كه صاحبان واحدها اگر مغازه هاي خود را بفروشند 
و پول خود را در بان��ك بگذارند درآمد بيش��تري 
نصيبشان خواهد شد، از سويي ديگر دودش بر چشم 

كارگران مي رود كه بيكار مي شوند. 
با توجه به اينكه قيمت ميوه در هريك از محله ها و 
قسمت هاي مختلف شهر با نرخ هاي متفاوت عرضه 
مي شود، دليل اين تفاوت قيمت را پرس و جو كرديم 
كه مديريت صنفي اين اتحاديه در اين باره نيز گفت: 
در مركز ش��هر به صورت درهم فروش��ي 20 تا 25 
درصد روي قيمت ميوه كشيده مي شود و به صورت 
دستي نيز 30 تا 35 درصد روي قيمت ميوه اضافه 
مي شود. محمدي افزود: با افزايش كرايه حمل بار به 
مراتب هزينه هاي كارگري نيز افزايش يافت و اين 
مسائل باعث شد تا قيمت ميوه و سبزي نسبت به 

سال گذشته 20 تا 30 درصد گران تر شود.

شوراي شهر كرمانش��اه در روزهاي گذشته، وقايع 
متعددي را تجربه كرده است كه يكي از اين موارد، 
مربوط به رأي ش��وراي حل اختلاف ب��ه اخراج دو 
تن از اعضاي اين ش��ورا بود. محمد ابراهيم محبي 
نماينده مردم س��نقر و كليايي در مجلس شوراي 
اس��لامي در اين خصوص گفت: دليل اين كار اين 
بود كه اين دو نف��ر از كارمندان و مدي��ران يكي از 
بخش هاي دولتي هستند و بايد در زمان ثبت نام، 
استعفا مي دادند كه اين كار را انجام نداده اند و اكنون 
از دو جا حقوق مي گيرند. اين افراد در زمان استعفا، 
نامه اي  از مدير كل وقت انتخابات داشتند كه در آن 
تأكيد شده بود نيازي به استعفاي آنها نيست. عضو 
كميسيون عمران مجلس افزود: اين در حالي است 
كه بنا به قانون كساني كه مي خواهند عضو شوراي 
شهر شوند، نمي توانند در دو جا مشغول باشند، به 
همين دليل، در نهايت منجر به خلع عضويت اين دو  

از شوراي شهر كرمانشاه مي شود. 
محبي ادام��ه داد: در مجموع س��ه نف��ر تاكنون از 

عضويت در اين ش��ورا خلع ش��ده اند كه البته اگر 
اعتراض داشته باش��ند، ممكن است رأي برگردد، 
چون اين رأي قطعي نش��ده  و هنوز مراحل آن در 
شوراي حل اختلاف و مراجع بالا تر در حال پيگيري 
است. اين نماينده مجلس همچنين درباره وام 300 
ميليون توماني به 14 نفر از اعضاي شوراي شهر اين 
ش��هر نيز گفت: اين موضوع ربطي به اين داستان 
ندارد و از يك مسير ديگري در حال پيگيري است 
و اگر اثبات شود، به مديران شهرداري و كساني كه 
وام  داده اند  بر مي گردد. ماجرا به اين شكل بوده كه 
شهرداري حس��ابي را در يكي از بانك ها باز كرده و 
بانك نيز در ازاي اين كار، وامي  در اختيار اين افراد 

گذارده است. 
   پيگيري قضايي در حال انجام است

اما فخري مدير شهري و روستايي استان كرمانشاه 
كه صابون شوراي ش��هر كرمانشاه در زمان تصدي 
ش��هرداري به تن وي خورده اس��ت و ح��الا دبير 
كميسيون رسيدگي به شكايات شوراي حل اختلاف 

شهر و روستاي استان است، از امكان انحلال شوراي 
شهر كرمانش��اه در صورت احراز دريافت وام 300 
ميليون توماني 14 عضو خبر داده اس��ت. به گفته 
دبير كميسيون رسيدگي به شكايات شوراي حل 
اختلاف شهر و روستاي استان كرمانشاه، با افتتاح 
يك حساب سپرده براي واريز درآمدهاي پاركينگ 
در بانك شهر توسط شهرداري كرمانشاه در گذشته 
و با درخواست شهردار وقت براي انتقال موجودي 
8 ميليارد توماني اين حس��اب به بان��ك صادرات 
كه با موافقت بي قيد و ش��رط اعضاي شوراي شهر 
كرمانشاه مواجه ش��ده، 800 ميليون تومان سود 

شهرداري از بين رفته است. 
خسرو زرافشاني رئيس سابق شوراي شهر كرمانشاه 
نيز در اين خصوص گفت:ش��وراي حل اختلاف در 
مورد تخلفات احتمالي شورا با استناد به مدارك لازم 
� اگر موجود باشد � بايد تصميم بگيرد و اين واقعيت 
قانوني را هم قبول داري��م كه فردمتخلف بايد برابر 
قانون با او رفتار ش��ود كه در مورد دو نفر از اعضاي 

سلب عضويت شده، اثبات تخلف آنان را قبول داريم 
ولي در م��ورد آقاي جعفري هي��چ تخلفي صورت 

نگرفته است اما متأسفانه آن را رسانه اي كردند. 
زرافش��اني در مورد بحث وام هاي دريافتي اعضاي 
شورا از حساب سپرده شهرداري، آن را دروغ بزرگ 
و اتهام كاملًا كذب دانس��ت و گفت: وجوه حاصل 
از حق حذف پاركينگ در س��ال 13۹0 به حساب 
جاري در بانك ش��هر واريز شده كه شهرداري طي 
نام��ه اي در خصوص افتتاح حس��اب وجوه مربوط 
به حذف پاركينگ در بانك ص��ادرات و همچنين 
انسداد مابقي حس��اب ها در اين خصوص مطرح و 
مورد تصويب قرار گرفت��ه و فرماندار وقت نيز آن را 
قانوني اعلام كرده اس��ت. با تشكيل اين دوره شورا 
قرار شد با تصويب شوراي اسلامي وجوه مذكور به 
بانك قرض الحسنه رسالت انتقال يابد كه از معدل 
حساب، پرس��نل زحمتكش ش��هرداري بهره مند 
ش��وند، اين مورد در چهل و يكمين جلس��ه دوره 
چهارم به تصويب اعضا رسيد و متأسفانه فرماندار آن 
را مغاير با بخشنامه هاي بانك مركزي اعلام كرد و 
اجازه انتقال حساب را نداد و در نتيجه وجوه مذكور 
كماكان در بانك صادرات و حساب جاري كه از قبل 

افتتاح شده بود باقي ماند. 
وي افزود: چون وجوه حاصل ازجريمه حق پاركينگ 
بايد در احداث پاركينگ هزينه ش��ود به پيشنهاد 
كميسيون برنامه ريزي در پنجاهمين جلسه شورا 
مصوبه اي را گذراندي��م كه ش��هرداري بايد مبلغ 
5 ميليارد و 85۹ ميليون توم��ان را كه غير قانوني 
از اين حساب برداشت كرده عودت بدهد و با خريد 
يا معرفي زمين براي احداث پاركينگ اقدام نمايد 
كه براي اين منظور يك ماه هم به شهرداري فرصت 
داده ش��د،  اما متأس��فانه متوجه ش��ديم كه بانك 
ملت حس��اب بانك صادرات را به دليل بدهي هاي 
ش��هرداري، توقيف كرده كه هنوز اين بلوكه شدن 

وجوه شهرداري همچنان برقرار است. 
دادستان عمومي و انقلاب كرمانش��اه هم با اشاره 
به روند رس��يدگي به پرونده درياف��ت وام اعضاي 
شوراي ش��هر كرمانش��اه گفت: روند رسيدگي به 
پرونده اعضاي شوراي ش��هر كرمانشاه در دريافت 
وام همچون ساير پرونده هاي محاكم قضايي دنبال 
مي شود كه به نسبت اهميت موضوع كه به واسطه 
وجود بيت المال در اين پرونده ايجاد شده و از سوي 
ديگر افراد متهم حاضر در اين پرونده، روند بررسي با 

ملاحظه بيشتري دنبال مي شود. 
مجتبي ملكي ب��ا بيان اينكه تلاش مي ش��ود روند 
رسيدگي به پرونده وام اعضاي شوراي شهر كرمانشاه 
در مرحله دادس��را تا پايان تابستان به اتمام برسد، 
تأكيد كرد: دستگاه قضا هيچ گونه اغماضي نسبت 
به موضوع مجرمانه اي كه توسط شخصي حقيقي يا 

حقوقي رخ داده باشد نخواهد داشت.

معاون امور عمراني اس�تاندار كرمانش�اه از اختص�اص 9ميليارد 
توم�ان ب�راي اج�راي ط�رح ه�ادي در روس�تاهاي كرمانش�اه 
ب�ا اولوي�ت روس�تاهاي داوطل�ب ب�راي مش�اركت، خب�ر داد. 
مجتب��ي نيك كردار با اش��اره به اهميت مش��اركت م��ردم در اجراي 
طرح هاي اقتصادي و عمراني روس��تاها گفت: مشاركت هر چه بيشتر 
مردم در دستور كار اس��ت و در همين راستا يك دس��تورالعمل براي 
اجراي طرح هادي در روس��تاها طراحي شده اس��ت. وي افزود: طبق 
اين دس��تورالعمل، اعتبار براي اجراي طرح هاي هادي به روستاهايي 
تعلق مي گيرد كه خود روستاييان نيز در اجراي اين طرح ها مشاركت و 
بخشي از هزينه ها را تأمين كنند. معاون امور عمراني استاندار كرمانشاه 
از تصويب ۹ميليارد تومان در س��ال جاري براي اجراي طرح هادي با 
اولويت روستاهايي كه براي مشاركت اعلام آمادگي كرده اند، خبر داد 
و گفت: سال گذشته 120 روستا اعلام آمادگي كردند. اين مسئول با 
بيان اينكه مجوز 200 دهياري جديد در استان اخذ شده، افزود: در حال 
حاضر يكهزار و 420 روستاي استان صاحب دهياري است. نيك كردار 
با اشاره به اجراي طرح فاضلاب در روستاهاي استان ادامه داد: اين طرح 
در حال حاضر در شش روستاي استان اجرا شده است كه در راستاي 
تأمين سلامت و بهداشت استان انجام ش��ده و برخي از روستاها براي 

مشاركت در اين طرح اعلام آمادگي كرده اند.

 ۵۰ هزار دام عليه طاعون 
واكسينه شدند 

معاون سلامت دامپزشكي استان مركزي از 
خبرنگار جوان
   در استان

واكسيناسيون 50 هزار رأس دام عليه بيماري 
طاعون در منطقه هفتاد قله اراك خبر داد. 

محسن شانقي با اشاره به اينكه استان مركزي به واسطه شرايط اقليمي 
و جغرافيايي در محل ترانزيت دام و فرآورده هاي خام دامي قرار دارد و 
اين مهم احتمال شيوع و انتقال بيماري هاي مختلف دامي را در استان 
مركزي افزايش داده، گفت: يكي از مهم ترين اهداف اداره كل دامپزشكي 
استان مركزي برنامه ريزي دقيق و صحيح در مورد ايمن سازي دام ها در 
برابر بيماري هاي ويروسي است. وي افزود: با تشخيص اوليه اين بيماري 
در منطقه هفتاد قله اراك و به منظور جلوگيري از ش��يوع و تلفات در 
بين دام هاي اين منطقه طرح واكسيناس��يون و اقدام هاي پيشگيرانه 
در دستور كار قرار گرفت كه تعداد 53 هزار رأس دام عليه اين بيماري 
واكسينه شد. معاون سلامت دامپزش��كي استان مركزي ادامه داد: در 
طرح واكسيناسيون تمامي دام ها و گله ها در روستاهاي اطراف هفتاد 
قله اراك تا شعاع 20 كيلومتر استان مركزي واكسينه شدند و قرنطينه 
و جلوگيري از ورود حيوانات تا شعاع 10 كيلومتري اطراف منطقه هفتاد 

قله در سه شهرستان اراك، محلات و دليجان انجام شد.

 خريد 21۵ هزار تن گندم 
از كشاورزان استان مركزي  

مدي�ركل غله و خدمات بازرگاني اس�تان 

خبرنگار جوان
   در استان

مركزي از خريداري بيش از ۲۱5 هزار تن 
گندم با ن�رخ تضميني از كش�اورزان اين 
اس�تان از ابت�داي فص�ل برداش�ت گن�دم تاكن�ون خب�ر داد. 
جواد حس��ني با اش��اره به خريد گندم تضميني در اس��تان مركزي 
گفت: تاكنون 215 هزار تن گندم با قيمت تضميني خريداري ش��ده 
و پيش بيني مي ش��ود اين رقم تا پايان فصل برداشت به 250 هزار تن 
برسد.  وي افزود: ميزان ظرفيت ذخيره سازي گندم در استان مركزي 
حدود 700 هزار تن سيلو شامل 400 هزار تن سيلوي مكانيزه و 300 
هزارتن س��يلوي غيرمكانيزه است و بيش��ترين ميزان خريد گندم از 
كشاورزان ساوجي بوده و بالطبع مرغوب ترين نوع گندم نيز از كشاورزان 
ساوجي و زرنديه خريداري شده است. مديركل غله و خدمات بازرگاني 
استان مركزي ادامه داد: گندم هاي خريداري شده از سطح استان تقريباً 

همه با كيفيت بوده و گندم بي كيفيت نداشته ايم.

جولان وانت بارهاي عرضه ميوه در اراك، بدون عوارض و ماليات

وام هاي 3۰۰ ميليوني شوراي شهر كرمانشاه را تا مرز انحلال برده است
گزارش »جوان« از حاشيه هاي بي پايان شوراي شهر كرمانشاه

مديركل دامپزشكي استان كرمانشاه     در استان
از صادرات بالغ بر ۲90 هزار ر أس دام 

زنده از اين استان خبر داد. 
نادر پرور با اش��اره به اينكه كرمانشاه از اس��تان هاي پيش رو در زمينه 
صادرات دام اس��ت، آمار صادرات دام زنده از ابتداي امس��ال را بالغ بر 
122 هزار رأس اعلام كرد و افزود: بيش از 23 هزار رأس دام زنده نيز در 
قرنطينه هستند. مديركل دامپزشكي استان كرمانشاه ادامه داد: دام ها 
بعد از طي 15 روز در قرنطينه و پس از تأييد سلامت آنها آماده صادرات 
به خارج از كشور مي شوند. پرور گفت: در حال حاضر بالغ بر 145 هزار 

رأس از ابتداي سال صادر شده يا در قرنطينه براي صادرات هستند. 
وي با اشاره به عملكرد مناسب استان كرمانشاه در زمينه صادرات دام 
زنده از آزاد شدن صادرات دام زنده در شهريور ماه سال گذشته افزود: 
صادرات 2۹0 هزار رأسي نشان از همكاري خوب دستگاه هاي ذي ربط 
دارد. مديركل دامپزشكي استان كرمانشاه صادرات دام زنده را موجب 
افزايش سرمايه گذاري و اش��تغال در اين بخش عنوان كرد و افزود: با 
رعايت بيشتر مسائل قرنطينه اي و واكسيناسيون به موقع دام ها تاكنون 
هيچ يك از دام هاي صادر شده هم برگشت نخورده است. پرور شرايط 
بهداشتي نگهداري دام را در استان كرمانشاه نمونه دانست و ادامه داد: 

بيشتر به كشورهاي قطر، كويت و عمان صادرات انجام مي شود.

مدير دفتر كنترل كيفيت و بهداش�ت آب 
شركت آب و فاضلاب ش�هري كرمانشاه از    در استان

آمادگي اين استان براي پايش و انجام آزمايش هاي كامل آب شرب 
عتبات عاليات در كشور عراق خبر داد. 

اسدالله صادقي گفت : شركت آب و فاضلاب شهري به كمك نيروهاي 
متخصص و در اختيار داشتن آزمايش��گاه هاي متعدد براي پايش آب 
عتبات عاليات آمادگي دارد. وي با اش��اره به اينكه آب ش��رب ش��هر 
كرمانش��اه با مطلوبيت ۹۹/۹  يكي از آب هاي مطرح در كش��ور است 
افزود: كرمانشاه با دارا بودن 15 واحد آزمايشگاهي و كنترل كيفيت آب 
شرب در ميان سه استان برتر كشور قرار دارد. مدير دفتر كنترل كيفيت 
و بهداشت آب ش��ركت آبفا شهري كرمانش��اه ادامه داد: آزمايش هاي 
مختلفي از جمله آزمايش هاي فيزيكي، ش��يميايي، ميكروبيولوژي، 
بيولوژي، ريزآلاينده هاي معدني و پرتوها در آزمايشگاه هاي آبفاي سطح 
استان انجام مي شود. صادقي با بيان اينكه توسط سيستم هاي گاز كلر، 
كلر مايع، ازت زني و الكتروليز نمك طعام ضدعفوني كردن و گندزدايي 
آب برداشت شده از منابع مختلف روگذر و زير گذر انجام مي شود، افزود: 
به صورت لحظه اي، ساعتي، روزانه، هفتگي، ماهانه، فصلي و سالانه تمام 

شاخص هاي مدنظر بررسي مي شود.

ايجاد كشتارگاه صنعتي دام در فراهان 
اس�تاندار مرك�زي از ايجاد كش�تارگاه صنعت�ي دام در فراهان با 

همكاري بخش خصوصي خبر داد. 
محمود زماني قمي با اش��اره به اهميت كشتار بهداشتي دام به منظور 
جلوگيري از بروز بيماري  و حفظ سلامت افراد گفت: كشتارگاه صنعتي 
دام در فراهان با همكاري بخش خصوصي ايجاد و در اين راستا تمامي 
كمك ها و تسهيلات لازم به منظور تسريع بخشيدن به روند ايجاد اين 
كشتارگاه ارائه مي ش��ود. وي افزود: در حال حاضر نبود بيمارستان در 
فراهان يكي از مهم ترين دغدغه هاي مردم اين شهرس��تان اس��ت كه 
در هفته دولت اين مهم محقق مي ش��ود و همزمان ب��ا راه اندازي اين 
بيمارس��تان در فراهان اميدواري��م اداره تأمين اجتماع��ي نيز در اين 
شهرستان افتتاح شود. زماني قمي با اشاره به اهميت احداث بيمارستان 
سوانح و سوختگي در استان مركزي ادامه داد: احداث اين بيمارستان 
نيز در حال بررسي بوده و اعتبارات آن بايد تأمين شود كه در اين راستا 
بخش خصوصي و صنايع استان بايد ورود كنند و همكاري داشته باشند. 
وي گفت: هفته فرهنگي كه در اس��تان مركزي كليد خورده در حال 
حاضر در فراهان در حال برگزاري اس��ت و كار بسيار مثبتي به منظور 
رفع مشكلات و دغدغه هاي اين استان و شهرستان هاي همجوار بوده 
كه وزارت كشور نيز از هفته هاي فرهنگي و برگزاري اين مهم به عنوان 

يك كار نمونه حمايت كرده است.

جداسازي فاضلاب از رودخانه قره سو  
فرماندار كرمانش�اه از اقدام به جداس�ازي فاض�لاب از رودخانه 
قره س�و با همكاري ارگان هاي مربوط�ه در اين اس�تان خبر داد. 
فضل الله رنجبر گفت:س��اماندهي رودخانه قره سو و حاشيه آن اولويت 
اصلي اس��ت اما براي جداس��ازي فاضلاب ش��هري از رودخانه قره سو 
مشكلات اعتباري وجود دارد. براساس پيگيري هاي انجام شده توسط 
حوزه معاونت عمراني استانداري و فرمانداري كرمانشاه، شركت آب و 
فاضلاب به زودي عمليات جداسازي فاضلاب رودخانه از ميدان نفت را 
آغاز مي كند. وي افزود: براي آغاز اين امر و تداخل نداش��تن پروژه هاي 
سازمان ها و ادارات، نيازمند همكاري س��ازمان هاي مربوطه هستيم و 
بايد فاضلاب به خط اصلي خود منتقل شود. رنجبر همچنين از وجود 
اقداماتي براي پاكسازي محوطه قره سو از پل جانبازان به سمت پل ولايت 
خبر داد و گفت: نصب تيرهاي برق و روشنايي و ساماندهي فضاي سبز 
از جمله اقدامات صورت گرفته براي س��اماندهي حاشيه قره سو در اين 
منطقه است. فرماندار كرمانشاه افزود: كرمانشاه تاكنون در بخش جذب 
س��رمايه گذار به خوبي عمل نكرده و بايد با تسهيل گري، روان سازي و 
فراهم كردن بستر كار فضاي استان براي جذب سرمايه گذار فراهم شود. 
وي با اشاره به بكارگيري دانش آموختگان دانشگاهي در بحث اقتصاد 
ش��هري گفت: براي اين امر بايد منابع كافي در اختيار آنان قرار گيرد و 

دسترسي آسان به اين منابع لحاظ شود.

اجراي طرح هادي در روستاهاي كرمانشاه

 اعلام آمادگي كرمانشاه 29۰ هزار ر أس دام زنده از كرمانشاه صادر شد
براي پايش آب شرب عتبات عاليات 

اين روزها فروش ميوه توسط وانت بارها و در كنار خيابان ها و ميدان هاي 
اصلي ش�هر اراك، به نوعي س�نت و ش�غل ب�راي برخي صاحب�ان اين 
خودروها تبديل ش�ده و به خاط�ر قيمت هاي مناس�ب در فروش اقلام 
خود، از س�وي خري�داران مورد اس�تقبال ق�رار گرفته اس�ت. اين در 
حالي اس�ت كه س�ازمان ميادين مي�وه و تره بار و ني�ز معاونت خدمات 
ش�هري ش�هرداري اراك فروش ميوه توس�ط اين وانت باره�ا را نوعي 
تخلف عنوان مي كن�د از اي�ن رو در خصوص جمع آوري و س�اماندهي 

دستفروش ها و ماش�ين هاي ميوه فروش و تعديل آنها در سطح شهر و 
معابر با حضور معاونت خدمات شهري شهرداري، رياست اتاق اصناف، 
رياست س�ازمان ميادين ميوه و تره بار و اعضاي هيئت رئيسه اتحاديه 
در محل شهرداري اراك جلسه اي تشكيل و تصميماتي در اين خصوص 
اتخاذ ش�د. قرار بود گش�ت هاي مشتركي با حضور ش�هرداري، نيروي 
انتظامي و اتحاديه به رفع اين مش�كل اختصاص ياب�د اما تاكنون هيچ 
گونه اقدامي در اين خصوص از س�وي ش�هرداري صورت نگرفته است. 

 اين روزها، شوراي ش�هر كرمانش�اه، خبرس�ازترين پارلمان شهري 
كشور شده و پس  از س�لب صلاحيت سه نفر از اعضاي ش�ورا، اين بار 
حاتم بخشي شوراي ش�هر كرمانشاه از كيسه ش�هرداري مطرح شده 
است. اعضاي شوراي شهر با انتقال 8 ميليارد تومان از پول شهرداري 
به  حساب يكي از بانك ها موافقت مي كنند و حساب جديد از پس انداز 

به صورت جاري تغيير ش�كل پيدا مي كند. پس از اينكه بانك موفق به 
كسب س�رمايه 8 ميلياردي بدون پرداخت هيچ گونه سودي مي شود، 
در ازاي اي�ن كار، 300 ميلي�ون توم�ان وام ب�ا نرخ س�ود ۱4 درصد به 
هر يك از اعضاي ش�وراي ش�هر مي دهد. اين موضوع باعث اعتراض 
برخي  مس�ئولان محلي ش�ده و اين پرونده در دس�ت پيگيري است!

 درمانگاه تأمين اجتماعي خمين
هفته دولت به بهره برداري مي رسد 

فرمان�دار خمي�ن از بهره ب�رداري ۱۲ پ�روژه در شهرس�تان 
اجتماع�ي  تأمي�ن  درمان�گاه  و  دول�ت  هفت�ه  در  خمي�ن 
ب�ه عن�وان مهم تري�ن پ�روژه اي�ن شهرس�تان خب�ر داد. 
سيد مهدي ساداتي با اش��اره به پروژه هاي در دس��ت افتتاح گفت: در 
هفته دولت 12 پروژه با اعتبار30 ميليارد ريال در خمين به  بهره برداري 
مي رسد. وي افزود: اين پروژه ها شامل پروژه هاي راه و شهرسازي، اشتغال 
حوزه  روستايي، ايجاد كارگاه هاي كوچك و بهره برداري از 10 كيلومتر 
محور دوبانده اراك- خمين و چند پروژه ديگر به منظور رونق اقتصادي 
و رفاه حال مردم خمين است كه افتتاح مي شوند و مورد بهره برداري قرار 
مي  گيرند. فرماندار خمين ادامه داد: از ديگر پروژه هاي مهم در خمين كه 
در دستور پيگيري براي محقق شدن قرار دارند دو پروژه مهم كارخانه 
سايپا و مستقر شدن پتروشيمي در خمين است كه موانع احتمالي بر سر 
راه اين دو پروژه مهم بايد رفع شوند. ساداتي گفت: تسريع در امر آبرساني 
به خمين از سرشاخه هاي كوچري و تكميل دو بانده شدن محورهاي 
اراك - خمين و خمين - محلات بوده و تكميل طرح مطالعاتي دو بانده 
شدن محور خمين- اليگودرز از پروژه هاي در دست اقدام است. فرماندار 
خمين با اشاره به اولويت مديران دستگاه ها در تكميل پروژه هاي نيمه 
تمام به منظور رفاه حال شهروندان افزود: تكميل پروژه هاي نيمه تمام 
در خمين كه 70درصد پيشرفت فيزيكي دارند نيز در دست اقدام بوده 
كه در اين حوزه 16 پروژه داخلي نيمه تم��ام در خمين وجود دارد و به 

منظور تكميل آنها 100 ميليارد ريال اعتبار نياز است.

احسان شكري نيا
  گزارش
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   گزارش 


